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POTRDITEV 

ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE GORJE Z DNE 18.09.2019 
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Številka: 9000-8/2019-15 
         Datum: 12.6.2019  
 

Z A P I S N I K 
 
6. redne seje Občinskega sveta (v nadaljevanju OS) Občine Gorje, ki je bila v sredo, 18. 
septembra 2019, ob 17.00 uri, v sejni sobi Občine Gorje. 
 

Prisotni:  Janez Poklukar (SDS), Jakopič Pavel, Dominik Piber, Primož Pretnar, 
Edvard Torkar, Janez Kolenc, Urban Jan, Ivan Ratek, Danijela 
Mandeljc, Anja Bunderla, Zdenka Repe, župan Peter Torkar 

Poročevalci: Mojca Brejc – ravnateljica OŠ Gorje, Metka Bobič – predsednica NO 
Občine Gorje, Romana Purkart – odgovorna urednica časopisa 
Gorjanc 

Novinarji: Nova24TV 
Občinska uprava  

občine Gorje: 
Martina Hribar Brus – v. d. direktorice OU, Monika Breznik, Urška 
Zakrajšek, Drago Bregant 

Zainteresirana javnost 
 
Seja je bila posneta na diktafon. 
 
Vodil jo je župan Peter Torkar, ki je uvodoma vse prisotne pozdravil, podal poročilo 
prisotnosti enajstih svetnikov in glede na to ugotovil in potrdil sklepčnost. Gradivo za sejo je 
bilo objavljeno na spletni strani Občine Gorje in posredovano k vsem točkam dnevnega reda.  
 
Za to sejo so se sestali Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami, 
Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter javnih financ ter Komisija 
za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Za šesto sejo Občinskega sveta Občine Gorje se določi naslednji dnevni red: 

1. 
Potrditev zapisnika 5. redne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 
12.06.2019 in zapisnika 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Gorje z dne 
07.08.2019 

2.  
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Gorje za leto 
2019 – rebalans III, predlog – skrajšan postopek 

3. 
Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola 
Gorje – enota Vrtec Gorje 

4. 

Končni poročili Nadzornega odbora Občine Gorje: 
a) o opravljenem nadzoru zaključnega računa proračuna Občine Gorje za leto 
2018 
b) o opravljenem nadzoru letnega razpolaganja s premoženjem Občine Gorje 

5. Poročilo odgovorne urednice glasila Gorjanc 
6. Pobuda za izločitev dela naselja Krnica in ustanovitev naselja Zatrnik 

7. 

Kadrovske zadeve: 
a) imenovanje odgovornega urednika/urednice glasila Gorjanc 
b) imenovanje članov časopisnega sveta glasila Gorjanc 
c) obravnava predloga za zamenjavo člana v Odboru za gospodarstvo, varstvo 
okolja in gospodarske javne službe  

8. Premoženjsko pravne zadeve: 
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a) Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljiščih s parc. št. 1001/4 in 
1001/2 obe k.o. 2185 Spodnje Gorje 

9. Informacije župana, 
10. Pobude in vprašanja. 

 
Svetnica Anja Bunderla je pričakovala, da bo na dnevnem redu točka v zvezi z odgovori na 
pripombe na OPN. Predlagala je, da se za naslednjo sejo pripravi točka, ki bo povzemala oz. 
predstavila odgovore, ki jih je občinska uprava podala na pripombe in predloge OPN.  
 
Ker ni bilo predloga za umik ali razširitev dnevnega reda, je župan dal na glasovanje 
predlagan dnevni red.  
GLASOVANJE: 

ZA 11 
PROTI / 

Dnevni red je bil sprejet.  
 
TOČKA 1A: POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE GORJE 
Z DNE 12.6.2019 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Anja Bunderla.  
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine 
Gorje, z dne 12.6.2019. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 0 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 1B: POTRDITEV ZAPISNIKA 2. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
GORJE Z DNE 7.8.2019 
 
Pripombe na zapisnik je podala svetnica Anja Bunderla.  
 
Ker ni bilo drugih pripomb na zapisnik, je župan dal na glasovanje naslednji sklep: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta 
Občine Gorje z dne 7.8.2019. 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 1 

Zapisnik je bil sprejet.  
 
TOČKA 2: ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PRORAČUNU 
OBČINE GORJE ZA LETO 2019 – REBALANS III – SKRAJŠAN POSTOPEK 
 
Uvodno obrazložitev je podala Monika Breznik, višja svetovalka za javne finance, 
gospodarske in družbene dejavnosti.  
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Odlok je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter 
javnih financ. Predsednik Ivan Ratek je podal poročilo. Občinskemu svetu je predlagal, da 
sprejme rebalans III.  
 
Po razpravi, v kateri sta sodelovala svetnica Anja Bunderla in svetnik Janez Kolenc, je župan 
dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Občine Gorje za leto 2019 – rebalans III 

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 1 

Odlok je bil sprejet.  
 
TOČKA 3: SKLEP O DOLOČITVI CEN PROGRAMOV VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA 
ZAVODA OSNOVNA ŠOLA GORJE – ENOTA VRTEC GORJE 
 
Uvodno obrazložitev je podala Mojca Brejc, ravnateljica Osnovne šole Gorje.  
 
Cene programov vrtca je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih 
dejavnosti ter javnih financ Predsednik Ivan Ratek je podal kratko poročilo. Občinskemu 
svetu je predlagal, da sprejeme predlagan sklep.  
 
V razpravi so sodelovali svetnika Janez Kolenc in Janez Poklukar ter svetnica Anja Bunderla. 
Svetnik Kolenc je predlagal, da se, poleg predlaganega sklepa, sprejme še dodaten sklep in 
sicer, da Sklep o določitvi cen programov prične veljati od 1.10.2019 dalje. Ravnateljica 
Mojca Brejc je pojasnila, da gre za novo šolsko leto, oblikovane so nove skupine. Starši, ki so 
otroka ravno vključili v vrtec, še niso plačali oskrbnine.  
 
Svetnica Anja Bunderla pa je predlagala, da predlagani sklep prične veljati od 1.9.2019 dalje.  
 
Po zaključeni razpravi je župan najprej dal na glasovanje že predlagani sklep: 

Občinski svet Občine Gorje sprejme Sklep o določitvi cen programov Vzgojno-
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Gorje – enota vrtec Gorje.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
Po sprejetem sklepu o določitvi cen programov pa so svetniki glasovali še o predlogih 
svetnika Janez Kolenca in svetnice Anje Bunderla.  
 
Svetniki so najprej odločali o predlogu svetnice Anje Bunderla, da Sklep o določitvi cen 
programov prične veljati od 1.9.2019 dalje?  
GLASOVANJE: 

ZA 3 
PROTI / 

 
Nato so svetniki glasovali še o predlogu svetnika Janez Kolenca, da Sklep o določitvi cen 
programov prične veljati od 1.10.2019 dalje.  
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GLASOVANJE: 
ZA 7 
PROTI / 

 
Župan je ugotovil, da Sklep o določitvi cen programov vzgojno-izobraževalnega 
zavoda OŠ Gorje – enota vrtec Gorje prične veljati s 1.10.2019.  
 
TOČKA 4: KONČNI POROČILI NO 
A) o opravljenem nadzoru zaključnega računa proračuna za leto 2018 
 
Uvodno obrazložitev je podala Metka Bobič, predsednica Nadzornega odbora občine Gorje.  
 
V razpravi, ki je sledila, je sodelovala svetnica Anja Bunderla.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednja predloga sklepov:  

1. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega odbora 
Občine Gorje o opravljenem nadzoru zaključnega računa proračuna Občine Gorje za 
leto 2018. 

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
B) o opravljenem nadzoru letnega razpolaganja s premoženjem Občine Gorje 
 
Tudi pri tej točki je uvodno obrazložitev podala Metka Bobič, predsednica Nadzornega 
odbora občine Gorje.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Anja Bunderla in svetnik Janez Kolenc.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s Končnim poročilom Nadzornega odbora 
Občine Gorje o opravljenem nadzoru letnega razpolaganja s premoženjem Občine 
Gorje.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 1 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 5: POROČILO ODGOVORNE UREDNICE GLASILA GORJANC 
 
Uvodno obrazložitev je podala Romana Purkart, odgovorna urednica glasila Gorjanc.  
 
Poročilo je obravnaval Odbor za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti ter 
javnih financ. Predsednik Ivan Ratek je podal kratko poročilo. 
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Anja Bunderla in svetnik Pavel Jakopič.  
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Po končani razpravi je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s poročilom odgovorne urednice glasila 
Gorjanc.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 6: POBUDA ZA IZLOČITEV DELA NASELJA KRNICA IN USTANOVITEV 
NOVEGA NASELJA ZATRNIK 
 
Uvodno obrazložitev je podal Drago Bregant, višji svetovalec za premoženjsko pravne in 
splošne zadeve.  
 
V razpravi so sodelovali svetniki Ivan Ratek, Janez Poklukar in Dominik Piber.  
 
Po končani razpravi, je župan dal na glasovanje naslednje predloge sklepov:  

1. Občinski svet Občine Gorje se je seznanil s pobudo Vaškega odbora Krnica o izločitvi 
dela naselja Krnica in ustanovitev naselja Zatrnik. 
2. Občinska uprava Občine Gorje naj objavi predlog na uradni spletni strani Občine 
Gorje in vsaj enem javnem mediju na območju občine. 
3. Župan Občine Gorje naj, sočasno z objavo predloga, objavi tudi poziv k 
predhodnemu posvetovanju v delu obstoječega naselja Krnica, ki je predmet izločitve 
in hkrati predlog novega naselja Zatrnik.   

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI 11 

Sklep je bil sprejet. 
 
TOČKA 7: KADROVSKE ZADEVE 
a) imenovanje odgovornega/odgovorne urednice glasila Gorjanc 
 
Kratko poročilo je podal Janez Kolenc, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve 
in imenovanja.  
 
V razpravi je sodelovala svetnica Anja Bunderla.  
 
Ker ni bilo druge razprave je župan dal na glasovanje naslednji predlog sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje imenuje odgovorno urednico glasila Gorjanc Romano 
Purkart.  

GLASOVANJE: 
ZA 11 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
b) imenovanje članov časopisnega sveta glasila Gorjanc 
 
Tudi pri tej točki je poročilo podal Janez Kolenc, predsednik KMVVI. Občinskemu svetu je 
predlagal, da sprejme predlagani sklep.  
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Po razpravi, v kateri je sodelovala svetnica Anja Bunderla, je župan dal na glasovanje predlog 
sklepa:  

1. Občinski svet Občine Gorje v časopisni svet glasila Gorjanc imenuje naslednje člane: 
- Valentino Žemva, 
- Mojco Pečar, 
- Tino Kosi, 
- Marjana Zupana 
- župana Občine Gorje, Petra Torkarja.  

GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI / 

Sklep je bil sprejet. 
 
c) obravnava predloga za zamenjavo člana v odboru za gospodarstvo, varstvo 
okolja in gospodarske javne službe 
 
Obrazložitev je podal Janez Kolenc, predsednik KMVVI.  
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Anja Bunderla in svetnik Janez Poklukar.  
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje naslednje predloge sklepov: 

1. V zvezi z dopisom članice OS Anje Bunderla Občinski svet Občine Gorje ugotavlja, da 
na podlagi 92. člena Poslovnika Občinskega sveta ne obstajajo razlogi za razrešitev 
katerega koli člana Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe.  
2. Občinski svet Občine Gorje je prav tako ugotovil, da nihče izmed članov ni podal 
odstopne izjave kot član odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne 
službe, ki bi bila podlaga za predčasno prenehanje mandata člana Odbora za 
gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in posledično prostega 
kandidatnega mesta v odboru.  

GLASOVANJE: 
ZA 9 
PROTI 2 

Sklepi so bili sprejeti. 
 

TOČKA 8: PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
a) sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na zemljiščih s parc. št. 1001/4 in 
1001/2 obe k.o. 2185 Spodnje Gorje 
 
Uvodno pojasnilo je podal Drago Bregant, višji svetovalec za premoženjsko pravne in splošne 
zadeve.  
Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra je obravnaval Odbor za prostorsko planiranje in 
gospodarjenje z nepremičninami. Predsednica Zdenka Repe je podala kratko obrazložitev in 
občinskemu svetu predlagala, da sprejme predlagane sklepe.   
 
V razpravi sta sodelovala svetnica Anja Bunderla in svetnik Dominik Piber.  
 
Po končani razpravi je župan dal na glasovanje predlog sklepa: 

1. Občinski svet Občine Gorje sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra.  
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GLASOVANJE: 
ZA 10 
PROTI 1 

Sklep je bil sprejet. 
TOČKA 9: INFORMACIJE ŽUPANA 
- Pričetek del na Poljšici 
- Proslava 75-letnice poboja talcev v Radovni 
- Prometni režim v Spodnjih Gorjah 
 
TOČKA 10: POBUDE, PREDLOGI IN VPRAŠANJA 
 
Pobude in vprašanja 4. redne seje 
 

4.1. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
2. postavitev ogledala na državni cesti, kjer je uvoz/izvoz v/iz Grabč.  
 

ODGOVOR – pisni – Urška Zakrajšek, DRSI 
Glede na to, da gre za državno cesto, je občinska uprava posredovala pobudo na Direkcijo RS 
za infrastrukturo (DRSI). Prilagamo dopis Direkcije št. 37152-236/2019/4/6 (899) z dne 
17.6.2019. 
 
Pobude in vprašanja 5. redne seje 
 

5.1. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
1. v Spodnjih Gorjah pri Černetu, mimo Kunsteljna stoji znak »30«, vendar je veliko prometa. 
Predlagal je, da se postavi znak »samo za lokalni promet«.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. predlog bo posredovan MIR. Podan bo pisni odgovor.  
 

ODGOVOR – pisni Urša Zakrajšek 
1. Predlog bo obravnaval SPV. 
 
 

5.2. VPRAŠANJE – ustno – Urban Jan 
1. betonska struga na Poljšici; zanima ga, kaj se da naredit s tem problemom? 
 

ODGOVOR – ustni – Urška Zakrajšek 
1. Podana je bila prijava na inšpektorat. Inšpektor je že ukrepal in izdal ukrep, da je potrebno 
urediti greznico.  
 

DODATNI ODGOVOR – pisni– Urška Zakrajšek 
1. Lastnik objekta je sporočil, da je izvedel ureditev greznice. 
 

5.3. VPRAŠANJE – ustno – Anja Bunderla 
1. kdaj bo konstitutivna seja vaških odborov?  
2. kdo so člani časopisnega sveta? Pogreša določen koncept, pomembnih informacij ni 
zaslediti, prav tako mora urednica poročati občinskemu svetu. Želi videti razpis za tiskanje 
Gorjanca. Zanima jo, kdaj bo naslednji razpis za tiskanje Gorjanca? Želi pisni odgovor.  
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3. zakaj se seje ne snemajo, tako kot na Bledu? Kaže se veliko zanimanje pri občanih, da bi 
gledali seje občinskega sveta. Želi podatek, koliko stane snemanje seje.  
4. potrebno je opozoriti Ministrstvo, da so jame na Pernikih zasute z nevarnimi odpadki, 
gradbenim materialom, … pokaže naj se volja na občini, da se odreagira v zvezi s tem 
problemom. Tudi sam je zelo dejavna.  
5. zahteva, da občinska uprava pripravi vse aktualne pogodbe v zvezi z vodo, Strategijo vode 
in druge dokumente. Prišla jih bo pogledat.  
6. zanima jo, zakaj je na Vrščah znak za parkirišče, če je tam nelegalno parkirišče? Kdo je 
odredil, da je tam znak?  
7. zanima jo, koliko denarja je župan zapravil za upravne in sodne postopke v zadevi Anja 
Bunderla?  
8. zanima jo, kateri so tajni dokumenti v zadevi Anja Bunderla, ki ste jih predvajali po 
videoprojektorju? Kdo in na kakšen način je te tajne dokumente pridobil?  
 

ODGOVOR – ustni – župan, v. d. direktorica Martina Hribar Brus  
1. sklicane bodo v naslednjem tednu.  
2. občinska uprava bo pozvala urednico časopisa Gorjanc, da pripravi poročilo. Dobrodošle 
so pripombe in predlogi.  
3. leta 2007/2008 je Bled TV želela snemati občinske seje občine Gorje. Letni stroške bi bil 
20.000 €. Nobenemu mediju se ne preprečuje vstopa v sejno dvorano. Snema lahko kdor koli, 
v skladu s predpisi.  
4. gre za obtoževanje protizakonitega dela. Občina ne more obtožiti nekoga, če za to nima 
dokazov. Lahko z imenom in priimkov podaste prijavo na Inšpektorat za okolje.  
5. pripravi naj pisna vprašanja.  
6. podan bo pisen odgovor.  
7. odgovor bo podan pisno. 
8. odgovor bo podan pisno. 
 

ODGOVOR – pisni – v.d. direktorice Martina Hribar Brus, Urša Zakrajšek 
3. Okviren strošek snemanja in neposrednega prenosa posamezne seje je 940 € brez DDV. 
5., 7., 8. Zahteva do informacije se obdeluje v postopku zahtevka v skladu z Zakonom o 
dostopu do informacij javnega značaja. 
6. Prometni znak je bil postavljen skladno z Izvedbenim elaboratom Vintgar – prometna 
ureditev, št. 015/2018, maj 2018, ki ga je izdelalo projektantsko podjetje DL gradbeno 
projektiranje Darko Logar s.p., Savica 8, 4264 Bohinjska Bistrica, odgovorni projektant 
Darko Logar, univ. dipl. inž. grad., G-2910, katerega naročnik je bilo Turistično društvo Gorje. 
Prometna signalizacija se je postavila skladno z elaboratom na podlagi naloga št. 371-
5/2018-12 z dne 13.6.2018.  
 

5.3. DODATNA VPRAŠANJA, PREDLOGI – ustno – Anja Bunderla 
4. ponovno predlaga, da občina stopi v stik z društvo za varstvo okolja Bled. Društvo 
razpolaga z informacijami, slikovnim gradivom.  
6. zanimajo ali se na Vrščah gradi na črno in ali OU ve za to? 
 

5.4. VPRAŠANJE – ustno – Primož Pretnar 
1. ali je predvideno izobraževanje za tablice?  
2. kaj se dogaja s 1. fazo obnove ceste na Poljšici? Kakšni so ti pogoji Zavoda za varstvo 
kulturne dediščine? 
3. cesta v Mevkuž; iz strani občana je bila podana pobuda za postavitev znaka za slepo ulico.  
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ODGOVOR – ustni – župan 
1. je predvideno izobraževanje oz. po potrebi. 
2. kulturnovarstveni pogoji so zelo otežili samo potek projekta. Projektant je mnenja, da so 
v naravi težko izvedljivi. Predvidena so usklajevanja med Zavodom za varstvo kulturne 
dediščine in projektantom. Župan je svetnika povabil na občino, da si pogleda 
kulturnovarstvene pogoje.  
3. pobudo o obravnaval SPV občin Bled in Gorje. Pisni odgovor.  
 

5.5. VPRAŠANJE – ustno – Pavel Jakopič 
1. kdaj je plan asfaltirati Frnačo (od Pančurja do Antoniča)?  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. podan bo pisen odgovor.  
 

ODGOVOR – pisni Urša Zakrajšek 
 
1. Cesta je bila urejena v mesecu juliju v sklopu rednega vzdrževanja cest – dodatno nasut in 
uvaljan tampon. Za asfaltiranje cesta zaenkrat ni predvidena. Preučuje se možnost izvedbe 
protiprašne zaščite oz. površinske prevleke na makadam. 
 

5.6. VPRAŠANJE – ustno – Janez Kolenc 
1. most v Krnici; kakšno je stanje? 
2. Potok Buden; zgornji del struge je lepo urejen. Poziva, da se uredi tudi del od Kunavca do 
Marenka.  
3. za leto 2020 naj se v proračunu rezervirajo sredstva za otroško igrišče v Krnici.  
4. odsek ceste od mosta v Krnici do Krnica 34 je potrebno sanirati. Prosi tudi, da se v Krnico 
pripelje pesek. 
5. polnilnica za električne avtomobile; Eko sklad ga 100 % financira.  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. podan bo pisen odgovor. 
2. podan bo pisen odgovor.  
3. pozval je svetnika, naj poda pisno pobudo in točno določi lokacijo igrišča.  
4. podan bo pisen odgovor.  
5. podan bo pisen odgovor. 
 

ODGOVOR – pisni Urša Zakrajšek 
1. Za most v Krnici je v teku razpis za izbiro projektanta za izdelavo projektne dokumentacije 
na nivoju PZI. Načrtovana je nadomestna gradnja mostu z rekonstrukcijo navezovalne ceste. 
Projektna dokumentacija bo predvidoma izdelana in revidirana v prihodnjem letu. Gradnja 
se bo odvijala predvidoma po letu 2021, v odvisnosti od razpoložljivih finančnih sredstev. 
(dopis Direkcije RS za infrastrukturo št. 37165-5/2019/123 z dne 23.7.2019). 
2. na ARSO je bilo poslano vprašanje.  
4. cesta bo urejena v sklopu rednega vzdrževanja cest. 
5. občina bo pristopila k javnemu pozivu za postavitev polnilnic za električne avtomobile.  
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Nove pobude in vprašanja  
 
6.1. VPRAŠANJA – ustno – Anja Bunderla 
1. zanima jo, kdaj bo vzpostavljen dvosmerni promet Spodnje Gorje – Fortuna? Kdo je bil 
pobudnik za vzpostavitev enosmernega prometa? Ali se naslednje leto, v času turistične 
sezone, lahko pričakuje podobne ukrepe? 
2. gradnja male čistilne naprave Spodnje Gorje – Graben; informacijo ima, da vaščani v tem 
delu Spodnjih Gorij ne želijo pristopiti k izgradnji male čistilne naprave in da želijo imeti 
kanalizacijo. Predlagala je, da se OU in prizadeti občani sestanejo in dogovorijo.  
3. v Podhomu se je septembra zgodila kolesarska nesreča na Klinarjevem klancu. VO Podhom 
bo poslal predlog, da se ta nevaren odsek ceste ustrezno označi.  
4. zanima jo, zakaj se zapisniki VO Podhom ne objavljajo na občinski spletni strani? 
5. predlaga, da se občinski predpisi uskladijo s slovensko zakonodajo. Konkretno; po 
slovenski zakonodaji je določeno, da je nadstrešek lahko velik 40 m2, po občinskem odloku 
pa samo 20m2. Zanima jo, kdaj bo sprejet odlok? 
6. zakaj občina ni prijavila AS Podhom zaradi črne gradnje v zvezi s parkiriščem, utrjevanjem 
zemljišča, dodatne poti? Želi pisni odgovor.  
 

ODGOVOR – ustni – župan, Drago Bregant, Urša Zakrajšek 
1. želja je, da se v čim krajšem času vzpostavi dvosmerni promet na cesti Spodnje Gorje – 
Fortuna. Pobudnik za vzpostavitev enosmernega prometa so bili intervenisti.  
4. odgovor je bil že posredovan. Počakalo se bo do prenove spletne strani.  
5. v teku je sprememba OPN in tekom teh sprememb se po uredila tudi priloga 1 OPNja. 
Trenutno veljavna priloga 1 Odloka o OPN dopušča, da so nadstrešnice velike največ 30 m2. 
Po novem ZUREPu, pa je bila sprejeta nova uredba o razvrščanju objektov, ki velja od lani 
2018. In s spremembami in dopolnitvami občinskega Odloka o OPNju, se bo uskladila tudi 
priloga 1 z veljavno uredbo.  
 

Ivan Ratek, Dominik Piber 
1. predlagala sta, da se vzpostavi enosmerni promet od trgovine Mercator skozi naselje 
Spodnje Gorje – »mimo Černeta«.  
 

6.2. VPRAŠANJE – ustno – Urban Jan 
1. obnova ceste v vas Mevkuž; kadar je dež ali neurje voda spere material in ga nanese na 
Poklukarjevo parcelo. Prav tako so ostri robovi med cesto in travnikom. Občani so tudi 
opozorili na ozko cesto, srečavanje je otežkočeno.  
2. kako je z opornim zidom v Mevkšu?  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. izvajalci bodo popravili bankine. Kar pa se tiče širine vozišča; ker ni prišlo do pogovorov 
in dogovorov z lastniki parcel, je bila cesta obnovljena v prvotni širini.  
2. podan bo pisni odgovor.  
 

6.3. VPRAŠANJE – ustno – Janez Poklukar 
1. na seji je predlagal, da naj občina vzame 1,5 m zemlje, da se bo cesta lahko širila. 
Poklukarjevi bi dali, če bi župan vprašal.  
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6.4. VPRAŠANJE – ustno – Ivan Ratek 
1. predlagal je, da se konkretno napiše in obrazloži zadevo z mini busi (razpis Eko sklad).  
2. cesta v Mevkuž je slabša kot prej.  
3. kdaj se bo postavil stacionarni radar v okolici vrtca in šole?  
 

ODGOVOR – ustni – župan 
3. v planu je vzpostaviti stalni nadzor nad merjenjem hitrosti v območju vrtca in šole. Ker gre 
za državno cesto je DRSI občini naložila veliko pogojev, na kakšen način se mora radar 
postaviti.  
 

6.5. VPRAŠANJE – ustno – Pavel Jakopič 
1. predlagal je, da se drugo leto, v spomladanskem času, v Pokljuški soteski zagotovi 
preglednika, ki bo preverjal stanje ceste in parkirnih prostorov pred sotesko. Spomladi sta 
cesta in parkirišče še zaledenela in lahko se zgodi nesreča.  
 

6.6. VPRAŠANJE – ustno – Dominik Piber 
1. zanimalo ga je, kakšne sonde so se kopale pred OŠ Gorje? 
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. pred šolo so se kopale geo sonde. Ker se dela idejna zasnova oz. idejni projekt za parkirišče 
pred OŠ Gorje je potrebno izvesti sondaže za geo sonde. S tem se bo izvedelo, na kakšen način 
bo potrebno pripraviti teren, to pa se bo upoštevalo tudi v projektni dokumentaciji, ki je 
temelj za izbiro izvajalca.  
 

6.7. VPRAŠANJE – ustno – Janez Kolenc 
1. iz smeri Zatrnika proti Spodnjim Gorjam stoji znak, ki veleva, da je potrebno v vas Krnica 
zaviti levo preko krožnega križišča. Domačinom je jasno zakaj gre, tujcem pa ne, zato 
predlaga, da se postavi drugačen znak, da se ne sme direktno zaviti levo v vas Krnica.   
 

ODGOVOR – ustni – župan 
1. pobuda bo posredovana DRSI. 
 
Seja je bila zaključena ob 1945. 
 
 
Po tonskem predvajanju zapisala: 
Nuša Jesenšek 
 
 
         Župan Občine Gorje 
         Peter Torkar  
 


